

YOHO 專車時刻表 Shuttle Table

行車路線 Route	悠活 YOHO	海生館 Aquarium	恆春 Hengchun
1	08:00		08:30
2	09:00	09:10	09:30
3	10:00	10:10	10:30
4	11:00	11:10	11:30
5	12:00		12:30
6	13:00		13:30
7	14:00	14:10	14:30
8	15:00		15:30
9	16:00	16:10	16:30
10	17:00	17:10	17:30

夜間接駁車 Night Shuttle

行車路線 Route	悠活 YOHO	墾丁 Kenting
1	19:00	19:30
2	20:00	20:30
3	21:00	21:30
4	22:00	22:30
假日加開 Weekend	23:00	23:30

路線單程收費 Fare

悠活>>>海生館
YOHO>>>Aquarium **NT\$50**

悠活>>>恆春
YOHO>>>Hengchen **NT\$50**

悠活>>>墾丁
YOHO>>>Kenting **NT\$50**

* 貼心提醒您

- 採預約付費制額滿為止。如有需要請提早至YOHO旅遊服務中心付費購票。
- 為了大家的方便請提早十分鐘於各等候處後車。
- 預訂專線：08-8869997轉88729 客房內請直撥 53。
- 墾丁候車處為墾丁中國石油加油站(麥當勞前約200公尺)。
- 海生館候車處為海生館售票口前大型車暫停區。
- 恆春候車處為警察局旁屏東客運恆春轉運站。
- 如欲更動乘車時間，請於原訂乘車時間前30分鐘洽詢旅遊服務中心，逾時恕不受理變更及退費。

*Reminder

- Shuttle bus tickets are limited.
- Subject to change according to traffic situation, please wait at bus stop 10 minutes earlier.
- Buy tickets in advance. Tel: 08-8869997#88729, Extension from room: 53
- Kenting bus stop is at CPC Gas Station (about 200 meter away McDonald's)
- Aquarium bus stop is at the bus stop in front of the ticket office of Aquarium.
- Hengchun bus stop is at Pintung Bus Hengchun terminal (next to police office).
- If you would like to change the time, please contact with Tourist Service Center before 30 minutes. Late will not be accepted and refunded.